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 9.7.23מיום   55פרוטוקול מישיבת הוועד מס' 

 משתתפים:  

 :   חברי הוועד  •

 מושיק סגל, ליאור בר, ציפי ביטון ישי, דבי נייקרוג, אלי רוט, אופיר מנור.  •

 חסרים : חגי דדי, אילנה סיגל, רווית ברמי, אילן בן יעקב, שמוליק נובהארי.  •

 תחבורה. עדת וטיראן כהן :   •

 ועדת ביקורת : מירה חונוביץ.  •

 מליאה : דב מגן.  •

 54אישור פרוטוקול מישיבת הוועד מס' 

מושיק סגל, ליאור בר, ציפי ביטון ישי, אופיר מנור, דבי נייקרוג, אלי רוט, שמוליק נובהארי   –  7בעד :  •

 )אישור במייל( 

 0נגד :  •

 . וסט : דבי נייקרוג, ציפי ביטון ישי, שמוליק נובהארי אוג   –איחולי יום הולדת לחוגגים יום הולדת בחודש יולי 

 –  11תוכנית תנועה שכ' 

  תושבים 50 – , הוקמה קבוצת ווצא'פ של כ 11התנועה בשכונה  הגענו למבוי סתום לגבי תוכנית –מושיק  סגל 

  הנגביאילן  , טיראן כהן . בפגישת הזום השתתפו מושיק סגל, אופיר מנור, 25.6.23והודענו על פגישת זום בתאריך 

איש, שהעלו תלונות, טענות והצעות רבות ספציפית לגבי הפיכת   10 -מיקה גולדשטיין ונציגי תושבי השכונה, כ ו

 לחד סטרי וכן הצעות לסגירת  רח' ברקת בשערים כדי למנוע כניסת רכבים ב"אין כניסה".   + לשםרח' טופז

לרח' יהלום בנהיגה פרועה,    6511מכביש הוכנה מכמה טעמים : כניסת רכבים   11תוכנית שכ'  –אופיר מנור 

מכוניות חוסמות את שדה  )הוויז הפנה את הרכבים לכניסה זו וכיום הדבר סודר(, פסי ההאטה לא היו תקניים, 

 ובמקום אירעו תאונות בעבר.  ובעקבות כך היציאה מרח' טופז הפכה למסוכנתה ביציאה מרח' טופז יהראי

תוכנן להפוך  גלגלים ו 2, הוא צר לנוסעים בו ולכן סומנו המדרכות לחנייה עם  כמו כן רח' לשם הינו מסוכן ובעייתי

 . הכביש לחד סטריאת 

והנחת פסי האטה ברח'   בינתיים הוחלט לטפל בחנייה על המדרכות וכן הצבת שלוט הכוונה על מיתון התנועה

 יהלום. 

 הביטחון של החפ"ק. ברקת בואכה מ"פוליצר" תיבחן עם מחלקת רח'  החלטה על הצבת שער ב 

 חנייה  – איכלוס  3שכונה 

לכחול לבן ולאפשר חנייה באמצעות "פנגו" או    3פנה ליועמ"ש והציע לסמן את אזור החנייה בשכונה  – מושיק סגל 

" אך נאמר לו כי ההתקשרות עימם לא כדאית, המועצה ניסתה להתקשר לחברות אלה אך מתברר כי  "סלופארק

העלויות גבוהות, כנ"ל גם לגבי החנייה ברחבת "פוליצר" ו"טיב טעם". עלתה הצעה לאפשר שעתיים ראשונות של  

ורם לחוסר במקומות  חנייה בחינם ולאחר בתשלום היות ורבים ממקומות החנייה הם של עובדי המקום, דבר הג

 חנייה.  

לבחון עלויות של החברות "סלופארק"  הוחלט לקיים פגישה עם גזבר המועצה ונציג החפ"ק אופיר מנור וטיראן כהן 

 קווים המסומנים. קנסות לחונים בחנייה שלא על ה מתן  להעמיק כן  וו"פנגו"  

   –השחב"ק  
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שון  גיא גולדיג הציע גיא לקרוא למגרש ע"ש ל סגל ה שהייתה בין מושיק  חובשי בשלבי סיום ה"שחבק"  ש מגר

כרמלי ז"ל החייל הבודד שנפל במלחמת לבנון השנייה ושמשפחתו מתגוררת כיום בקיסריה. קיימת התלבטות  

 האם לאפשר את הנצחת שמו של שון כרמלי היות ובעבר הייתה התנגדות להנצחת מבנים / אתרים.  

א תינתן לגיא גולדיג בישיבת הוועד הבאה וההצבעה תתקיים  החלטת הוועד בנוגע לכך הינה כי תשובה בנוש 

 במייל או בווצא'פ. 

 –  12גני ילדים בשכונה 

  3הצמודים זה לזה. בצד אחד יהיה גן לילדי  הינם מבנים טרומיים  12הגנים שהוצבו בשכונה  2 – ציפי ביטון ישי 

 שנים.  2עד  0שנים ובצד השני פעוטון לילדי  4עד 

 לא שותפנו בכל המכרזים של אכלוס הפעוטון ושל הצהרונים. 

    ₪.  5,000הצבעה נערכת לאישור תשלום למלגאים ע"ס  –  תקציב למלגאים

 . מנור, דבי נייקרוג, אלי רוט מושיק סגל, ליאור בר, ציפי ביטון ישי, אופיר –  7בעד :  •

 0נגד :  •

  הכוללת בימים אלה אנו מתמקדים בפרויקט המוגנות של בני הנוער בישוב, התחלנו להוציא לפועל תוכנית מקיפה 

. אנו מתמקדים  אכיפה, הסברה וחינוך, הדבר נעשה בשיתוף עם החפ"ק, המועצה, יוליה פנסון  ומחלקת הבטחון

 התנהגויות בסיכון והגברת המעורבות של הנוער לקהילה. יך למנוע יבא

 –  אכיפה בחוף הים

חוף הים נראה רע, אנשים עושים "על האש", מוזיקה רועשת, וכו'. האופנוע הקטן שנרכש אינו  מעדכן שאלי רוט 

ש צורך  מתאים לנסיעה בחו"ל ועל הדיונות, אלא רק על האספלט )רח' רוטשילד והסקייט פארק(. אלי מסביר כי י

 איש והוא זה שיוכל לבצע אכיפה בחוף.   4-ברכב שמתאים לנסיעה על החולות ושיש בו מקום ל 

 מרכז תרבות 

, העבודה נמצאת בפיגור ו"דברים  תתקיים פגישה בה תוצג ה"גרמושקה" של מרכז התרבות  27/7 -ב –מושיק סגל 

 אינם זזים". 

במהלך חודש   נמצאים בחופשה. הישיבה הבאה תתקייםבמהלך חודש אוגוסט לא תתקיים ישיבת וועד רבים 

 ספטמבר. 

 20:10מושיק סגל נועל את הישיבה בשעה 
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